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 Toon De Bock  

 Voorzitter N-VA Herzele 

 
 
Toespraak naar aanleiding van de Vlaamse feestdag 

 

Beste vrienden,  
 
Ik ben bijzonder fier omdat ik jullie vandaag, als nieuwe voorzitter van N-VA Herzele, mag 
verwelkomen en toespreken op deze bijzondere dag. 
 
Wij hebben jullie vandaag uitgenodigd om twee redenen. 
 
Ten eerste natuurlijk om samen met jullie onze Vlaamse feestdag te vieren, dat ligt voor de hand. We 
zijn allemaal Vlamingen, we houden van Vlaanderen en dat willen wij vandaag ook tonen. 
 
Maar, er is nog een reden. Wij willen jullie vandaag ook bedanken voor de fantastische score die de 
N-VA in Herzele behaald heeft bij de afgelopen verkiezingen.  
Herzele kleurde geel: 8518 voorkeurstemmen voor Sofie Hoefman en een score van meer dan 33% 
voor de NVA: daarmee werden we de grootste partij van Herzele!  
 
Daarom willen we jullie vandaag dus – letterlijk – in de bloemetjes zetten.  
Wij willen immers niet de partij zijn die, enkel voor de verkiezingen langsgaat bij de mensen.  
Wij willen ook achteraf naar jullie luisteren en samen met jullie vieren, zoals vandaag, omdat we 
beseffen dat de N-VA maar kan bestaan dankzij de massale steun van haar leden en 
sympathisanten. 
 
Toch betekent dit niet dat de strijd gestreden is.  
We zijn weliswaar de grootste partij van Vlaanderen, en bij uitbreiding van België, maar toch zitten 
de federale regeringsonderhandelingen opnieuw muurvast en het ziet er naar uit dat deze opnieuw 
maanden zullen aanslepen, waarbij er weer monstercoalities op tafel zullen gelegd worden, 
ontworpen om ons van regeringsdeelname te weerhouden. 
 
We zullen dus moeten blijven strijden en daarom hebben we jullie nodig, daarvoor is de N-VA nodig. 
 
Wij blijven ijveren voor een eerlijke en rechtvaardige samenleving, een samenleving die kansen en 
jobs creëert, die inzet en werken beloont, die zuurstof geeft aan onze bedrijven en ondernemers, 
zij zijn immers de motor van onze welvaart, en die ondersteunt, helpt en motiveert wanneer 
mensen het moeilijk hebben.  
 
Nergens ter wereld zijn er meer politieke instellingen per vierkante meter.  
Nergens ter wereld zijn er meer parlementen en regeringen in één land en nergens ter wereld, zelfs 
niet in sprookjes, bestaat er een land met 2 koningen en 3 koninginnen! 
De N-VA wil niet dat het belastinggeld gaat naar het in stand houden van structuren. Wij willen een 
slanke en efficiënte overheid die investeert in mensen en niet in structuren, zodat alle Vlamingen 
de welvaart krijgen die ze verdienen. 
 
Om deze strijd kracht bij te zetten en om samen onze Vlaamse feestdag te vieren, zou ik u dan ook 
heel graag willen uitnodigen om samen met ons de ‘Vlaamse Leeuw’ te zingen.    
 
Ik wens jullie allen, van ganser harte, een fijne Vlaamse feestdag toe! 
Toon De Bock 


